
 1 

  

ÄLVSJÖ STADSDELSNÄMND 
Rådet  för  funk t ionshinder f rågor  

    PROTOKOLL 

 

 

 

Sammanträde 15 maj 2012    

 

 

  

   

Justerat 2012-05-16 

 

 

 

Helena Lanzer-Sillén  Anette von Matern                                                 

Ordförande   Vice ordförande  

 

 

Närvarande 

Helena Lanzer-Sillén  ordförande 

Anette von Matern  vice ordförande  

Sylvia Samuelsson  ledamot 

 

 

Anmält förhinder 

Camilla Degsell  ledamot 

Per-Erik Andersson  ledamot 

 

 

 

Närvarande i tjänsten 

Britt-Marie Ericsson  sekreterare 

 

 

§ 1   

Val av justerare och tid för justering 

 

Vice ordföranden Anette von Matern utses att tillsammans med ordföranden  

Helena Lanzer-Sillén justera dagens protokoll vilket ska ske onsdagen den 

16 maj. 

 

§ 2 

Anmälan av föregående protokoll 

 

Anmäldes att protokoll 2012-04-12  justerats den 13 april. 
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§ 3 

Anmälan av inkomna handlingar 

 

Kommunstyrelsens råd för funktionshinderfrågor 

Protokoll nr 3 fört vid sammanträde 2012-03-26   

 

Språkröret nr 2     

 

§ 4 

Tertialrapport 1 Älvsjö stadsdelsnämnd 

 

Stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

den 8 maj 2012. Dnr 1.2.1-2012. 

 

Rådet har tagit del av förvaltningens förslag. 

 

§ 5 

Motion om en översyn i syfte att effektivisera stadens funktions- 

hindersråd 

 

Kaj Nordquist (S) har inlämnat en motion om en översyn i syfte att effektivisera 

stadens funktionshindersråd. Genom att en sammanträdesplan läggs för råden, 

menar Kaj Nordquist (S) att de i ett tidigare skede än idag kan komma in och 

diskutera frågor. 

 

Förvaltningen instämmer i det som lyfts i skrivelsen och anser att råden än mer än 

vad som görs i dagsläget, vid frågor där de är särskilt berörda, bör utgöra en 

referensgrupp.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 4 

maj 2012. Dnr 1.5.2.153-2012. 

 

Rådet ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

§ 6 

Håll Älvsjö rent – svar på skrivelse från stadsdelsnämnden 

 

Älvsjö stadsdelsförvaltning arbetar aktivt för att hålla rent i stadsdelsområdets 

 parker och naturområden. Utöver den ordinarie vårstädningen som entreprenören  

ska vara klar med senast 15 maj, arrangeras två olika städkampanjer för bland 

 annat förskolor, skolor och föreningar. Därutöver beställer förvaltningen så kallad 

solstädning av vissa parker vid vackert väder. Uppmaningen ”Håll Älvjsö rent!” 

kommer att uppmärksammas i nämndens månadsannons i lokaltidningen och på 

hemsidan. För en mer omfattande informationskampanj behöver medel avsättas för 

detta i budgeten. Likaså behövs extra medel om generellt fler papperskorgar ska 

sättas upp, både för anskaffning och för tillkommande kostnader för tömning. 
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Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 2 

maj 2012. 3.2.171-2012. 

 

Rådet ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

§ 7 

Gemensam upphandling av enstaka platser för uvxna på hem för vård  

eller boende (HVB) inom socialpsykiatrin enligt socialtjänstlagen (2001:453) – 

SoL 

 

Samtliga 14 stadsdelsnämnder i Stockholm och socialnämnden har tidigare 

gemensamt ramavtalsupphandlat enstaka platser på HVB för vuxna inom 

socialpsykiatrin. Den senaste upphandlingen genomfördes och administrerades av 

socialförvaltningen 2008 med avtalsperiod 2009-01-01--2010-12-31 med möjlighet 

till förlängning år 2011 och 2012. Avtalen har förlängts vid två tillfällen, efter år 

2012 kan avtal inte förlängas utan en ny upphandling måste genomföras.  

 

2009 års införande av valfrihetssystem (lag 2008:962 om valfrihetssystem) har inte 

förändrat behovet av HVB för vuxna inom socialpsykiatri eftersom dessa boenden 

inte omfattas av valfrihetssystemet. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 7 

maj 2012. Dnr 2.2.2.99-2012. 

 

Rådet har tagit del av förvaltningens förslag. 

 

§ 8 

Cykelplan 2012 – remiss från trafikkontoret 

 

Trafikkontoret har tagit fram ett förslag till ny Cykelplan. Den fogar samman de 

befintliga inner- och ytterstadsplanerna, fokuserar på pendlingscyklister och 

prioriterar regionala stråk. Förvaltningen anser att förslaget till Cykelplan är bra.  

Den ansluter till andra styrdokument och tar upp många viktiga aspekter, som har 

betydelse för att göra cykeltrafiken attraktivare och säkrare. Förvaltningens 

synpunkter handlar bland annat om saknade länkar i stråken, skötseln av 

cykelgaraget, samt drift och underhåll av pendlingsstråken. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 2 

maj 2012. Dnr 1.5.3.184-2012. 

 

Rådet ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

§ 9 

Rapporter/frågor från rådets medlemmar 

 

Inga frågor eller rapporter från rådets medlemmar. 


